
 
   OBEC SVĚTÍ 

 

ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE SVĚTÍ 
 
Místo konání: Světí, Hřiště Na Zámečku  
Doba konání: 10. 8. 2023 od 19 hodin  
  
Přítomni:  
Členové zastupitelstva:  
Martina Saláková Šafková, Petr Středa, Petr Hlušička, Anna Nováková, Zdeňka Kohlertová, 
Lucie Hendrychová 
Omluveni: Jan Nevrlý 
Hosté: Jiří Krejčí, Eva Krejčová, Martin Štosek ml., Martin Štosek st., Marek Štosek, Renáta 
Hlušičková, Jiří Novák, Bronislav Kulhánek, Vladimír Steiner, Fidranský, Luděk Čihal, Ladislav 
Bažant, Milan Tarantík, Zdeněk Petr st. 
 
Zahájení veřejného zasedání starostkou  

Na zasedání bylo přítomno 6 členů ZO, zastupitelstvo bylo tedy usnášeníschopné. 
Starostka seznámila přítomné s návrhem programu.  

 
1. Schválení programu a určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a 

zapisovatele  
 

Navržený program:  
1. Schválení programu, zapisovatele, ověřovatelů zápisu 
2. Záměr prodeje pozemku 
3. Žádosti o dotace ČOV 
4. Různé 
5. Diskuze 

 
Jako zapisovatelka byla určena Anna Nováková, jako ověřovatelé zápisu byly navrženy 
Zdeňka Kohlertová a Lucie Hendrychová.  
 
Usnesení ZOS 22/2023:  
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program, zapisovatele Annu Novákovou a 
ověřovatele Zdeňku Kohlertovou a Lucii Hendrychovou 
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0  
 
 
 
 
 



 
2. Záměr prodeje pozemku 

Pozemek p. č. 242/8 v ulici od Švecových ke Škaloudovým se dlouhodobě nachází na 
oploceném pozemku, majitel p. Krejčík, který má nyní pozemek od obce pronajatý 
požádal o jeho odprodej, pozemek byl posudkem oceněn na 16 150 Kč. 
Usnesení ZOS 23/2023:  
Zastupitelstvo obce Světí schvaluje prodej pozemku p. č. 242/8 o výměře 17 m2 v k.ú. 
obce Světí za cenu 16 150 Kč,  stanovenou na základě Znaleckého posudku č. 
025790/2023 a ukládá starostce podniknout administrativní kroky k uzavření kupní 
smlouvy. 
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 
3. Žádosti o dotace ČOV 

Byly podány 3 žádosti o dotaci. Jedna z žádostí je k bytovému domu č.p. 81, kde je výše 
dotace 50 000 Kč. Druhá žádost je k domu č.p. 25 (Zdenek Kulhánek) a č.p.2 (Bronislav 
Kulhánek), kde je maximální výše dotace 25 000 Kč. Všechny žádosti splnily podmínky 
dotačního programu.  
Usnesení ZOS 24/2023:  
Zastupitelstvo obce schvaluje žádost pana Vladimíra Světlíka ze dne 8. 4. 2023 o dotaci 
na čistírnu odpadních vod k č.p. 81 ve výši 50 000 Kč. 
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 Usnesení ZOS 25/2023 
Zastupitelstvo obce schvaluje žádost pana Zdeňka Kulhánka ze dne 13.7.2023 o dotaci 
na čistírnu odpadních vod k č.p. 25 ve výši 25 000 Kč. 
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení ZOS 26/2023 
Zastupitelstvo obce schvaluje žádost pana Bronislava Kulhánka ze dne 13.7.2023 o 
dotaci na čistírnu odpadních vod k č.p. 2 ve výši 25 000 Kč. 
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 
 

4. Různé 
Obec Světí obdržela žádost o příspěvek v jakékoliv výši pro Diakonii Broumov, aby mohl 
být zachován svoz použitého textilu. Obec Světí již přispívá na provoz na základě 
smlouvy.  
Usnesení ZOS 27/2023:  
Zastupitelstvo obce neschvaluje poskytnutí finančního daru Diakonii Broumov. 
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 
 
Rozpočtové opatření č.1  
Zastupitelstvo obce projednalo rozpočtové opatření č. 1/2023, které se týká přidání 
rozpočtové položky HDM ve výši 10 000 Kč a financování z přebytkového rozpočtu. 
Usnesení ZOS 28/2023:  
Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1/2023, které je přílohou 
č. 1 tohoto zápisu. 
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 
 
Dětská skupina Svěťáček 



V září oslavíme rok provozu dětské skupiny. Momentálně hledáme 2 nové kolegyně. 
 
Vesnice roku 
Obec byla oceněna Zelenou stuhou a má možnost získat dotační prostředky ve výši 
500 000 Kč. Obec plánuje vynaložit tuto částku na obnovu krajiny v obci případně na 
nákup techniky pro údržbu zeleně. V září nás čeká návštěva celostátní komise.  
 
Investiční akce 
- Pokračuje příprava projektové dokumentace na rekonstrukci cesty v obci, řízení se 

protáhlo o řešení uložení chrániček optického internetu. 
Opět se intenzivně začíná pracovat na projektu na rekonstrukci a přístavbu 
prodejny. Byly osloveny 2 projekční kanceláře, ale obdrželi jsme velmi vysoké 
cenové nabídky na zpracování projektové dokumentace. Oslovili jsme tedy další 
projekční kancelář se zkušeností s projektováním venkovských prodejen 

 
Hostinec Na Zavadilce 
- probíhá výmalba – je dokončen výčep, lokál a zázemí a momentálně se pracuje i na 

výmalbě sálu 
- dále proběhne hloubkový úklid, likvidace nepoužitelného vybavení a pořízení 

nového 
- obec bude hledat nájemce i formou inzerce a realitní kanceláře 

 
Kulturní akce 
- Svatováclavské posvícení 23. 9. 2023 
- Vítání občánků – začátek září 
- Zimní akce – vánoční tvoření, rozsvěcení vánočního stromu (nové osvětlení 

stromu), setkání seniorů  
- 26. 11. 2023 zájezd do Prahy na rodinné představení + vánoční trhy v Praze 

 
Webové stránky obce 

 
- Na webu jsou nově zřízeny 2 záložky.  
- V sekci Obec je záložka Re-use centrum, kde jsou informace o provozním řádu, 

otevírací době a do budoucna by měla přibýt také obrazová informace o tom, co 
je v re-use centru k dispozici.  

- Druhá nová záložka je v sekci Obecní úřad - Hlášení zastupitelstva – sem jsou 
vkládána proběhlá hlášení obecního rozhlasu. 

- Opět doporučujeme registraci emailu či SMS, abyste měli přehled o aktualitách. 
 
 

5. Diskuze 
p. Steiner – kdy bude opravena klouzačka na dětském hřišti? P. Nevrlý odpověděl, že 
oprava je v řešení. 
 
p. Fidranský – v jejich ulici zvedá asfalt poslední borovice. Místostarosta situaci prověří 
a podá zpětnou vazbu p. Fidranskému. Momentálně je objednán dendrologický 
posudek na celou obec. 



 
p. Štosek st. – šlo by zařídit snížení rychlosti u Štoskových?   Místostarosta odpověděl, 
že se plánuje revize dopravního značení a toto bude také jeden z úseků, který bude 
projednán.  
 
p. B. Kulhánek – bude veřejné osvětlení takto nastavené celý rok? Místostarosta 
odpověděl, že současné nastavení bude prozatím ponecháno z důvodu spolehlivé 
funkce. 
 
p. Petr – vyplatí se mít stále pronajatou bezpečnostní službu? Místostarosta 
odpověděl, že obec eviduje případy, kdy musela být služba přivolána k řešení nastalé 
situace, ať už se jednalo o podezřelá vozidla v polích s neznámou posádkou nebo 
nedávného nocležníka v čekárně. Obec tyto události eviduje, ale pravidelně 
nezveřejňuje.     V rámci prevence bude i nadále služba projíždět obcí a to především 
v podvečerních a nočních hodinách.  
 
p. Fidranský – jak vypadá situace s kostelem? Starostka odpověděla, že je podepsaná 
smlouva, čekáme na zápis do katastru. Budou následovat záchranné práce jako čištění 
okapů a revize střechy. Obec bude hledat dotační tituly, nejpravděpodobnější je 
varianta česko-polského dotačního titulu. 
 
 
Konec 20.10 hodin 
 

Zapisovatel: Ing. Anna Nováková  
 
Starostka:  Ing. Martina Saláková Šafková  

 
Místostarosta:  Petr Středa, DiS. 

 
Ověřovatelé:  RNDr. Zdeňka Kohlertová 
 

 
MVDr. Lucie Hendrychová 

 


